
Dagsorden for skolebestyrelsesmøde mandag d. 10. oktober 2022 kl. 17.00-20.00 

Deltagere:  

Mia, Peter, Christina M., Julie, Martin, Søren, Christina, Jesper, Otto, Camilla, Sidse og Natashia. 

Afbud:  

Punkt Uddybende kommentarer Tid 

1.Valg af ordstyrer /Mia  17.00 

2.Valg af referent /Stine  

3.Godkendelse af dagsorden /Mia  

4. Samarbejde med elevrådet Diskussionspunkt 

Elevrådsrepræsentanterne Sofie (6.e) Toke (6.b) var på besøg, og 
fremlagde alle de spændende projekter, som de arbejder med: 
 
Teaterkælderen skal ryddes op og gøres klar til årets ballet. 
Elevrådet skal have en arbejdsdag, hvor de sammen kan gøre 
kælderen klar.  Arbejdsdag - 4. november.  
 
De arbejder med elevrådsvalg efter jul, så de nye 
elevrådsforpersonerne kan blive sat godt ind i sagerne, og gå 
som ”føl” hos de nuværende. – De arbejder på et stort valg med 
valgplakater og taler. 
 
Elevrådet evaluerer elev-opdelingen i skolegården i nærmeste 
fremtid. Alle klasser skal evaluere på, hvordan det går med 
pauserne på græsset og i gården, og efter det træffes beslutning 
om den kommende tids struktur på pauserne for eleverne.  
0. klasse bliver i skolegården, tæt på deres klasser. 
 
Repræsentanterne har også kigget på sundhedsprofilen. – De 
har bl.a. kigget ind i emnet ”fritid”, som fylder for de unge. 
 
Der er i skolebestyrelsen stor begejstring for deltagelsen, så 
elevrådet geninviteres til kommende SB-møde.  
  

17.10-17.30 

 

5. Situationen på skolen  Informationspunkt - Jesper 

Status på situationen på Gerbrandskolen: 

Vi ønsker en ny titel på punktet, da ”situation” lyder så alvorligt. 

 

17.30-18.00 

 



Jesper fortæller om opstart på skoleåret, nye ansættelser, 

rekruttering, barsler og hverdagen på skolen.  

Det opleves, at vi er kommet godt fra start og at det går godt, og 

at der er god energi i personalegruppen, som tager godt fra på 

de mange opgaver om til tider, fylder en del. 

Vi har opstartet samlinger for indskolingen, og er kommet godt i 

gang med co-teaching i klasserne, stærkt samarbejde og Ny-Mat.  

 

6. Færdselsindsats Beslutningspunkt 

Teknik- og miljøforvaltningen har taget Gerbrand Skole med i 

ordningen, hvor der bliver indkørselsforbud på Gerbrandsvej om 

morgenen mellem 7.30 og 8.30. Forbuddet gælder ikke 

beboerkørsel og arbejdskørsel (taxa og ansatte). SB bakker op 

om beslutningen.    

Forventningen er, at det vil tage toppen af det trafikale kaos, der 

er om morgenen. – Vi afventer den endelige kommunikation fra 

Københavns Kommune, som også indeholder opstartsdato. 

/Martin -  

18.00-18.10 

7. Årsmøde Diskussion 

Forslag til tema, der lokker forældre til at komme. Har tidligere 

været læsning og mat+. 

Formidling af årsberetning, indslag fra elevrådet, 

forældresamarbejde, temaer i forældregrupper, tidspunkt på 

dagen, evt. morgensamling, forplejning, indslag fra eleverne, 

oplæg omkring dansk, - f.eks. læsning, PLC, fokus på elevernes 

skolehverdag, elevpatruljer. 

 

 Camilla, Julie, Mia arbejder videre med planlægning? 

 

18.10-18.20 

8. Prognose Informationspunkt 

Gennemgang af highlights fra tredje prognose (budgettet). 

Jesper giver en økonomisk status. 

 

 – Der har været et mindre overforbrug på skolen i forbindelse 

med dels afskedigelse af medarbejdere, og dels brugt ekstra 

18.20-18.40 



mange penge på specialområdet, -men det er ikke problematisk 

at indhente over de næste år.  

Regnskabet eftersendes, når det er klart. 

/Jesper 

 MAD 18:40-19:00 

9. Gerbrandskolens 

ordensregler 

Beslutningspunkt 

Skolens ordensregler godkendes i bestyrelsen.  

-Vi fjerner dog ”listen er ikke udtømmende”. 

/Jesper 

19.00-19.10 

10. Evaluering 4-skole regi 

(overgangen) opsamling 

Informationspunkt 

Evaluering 4-skole regi (overgangen) opsamling. 

Vi vender samarbejdet i 4-skole regi, og Jesper fortæller at 

ledelsen har været på 4-skole-seminar. – Samarbejdet er blevet 

vendt og aftalerne ”genforhandlet”, og tilbagemeldingen er, at 

det har været udbytterigt.  

/Jesper 

19:10-19:30 

11. Opdatering af 

skolebestyrelsens 

hjemmeside 

 

Diskussionspunkt  

Opfølgning på opdatering af SB på hjemmeside. 

Trivselsundersøgelsen skal på hjemmesiden.  

/Peter  
 

19.30-19.40 

12. Meddelelser fra 

a/ Formandskabet 

b/ Personalet  

c/Forældre 

d/Ledelsen 

 

a/Planlægning af Åben Hus for kommende børnehavebørn 9. 

nov. 16.30-18.00. Mia og Julie deltager. 

b/ Personalet oplever at skoleåret er godt i gang, og at der er 

travlt på de forskellige årgange. Vi har fejret skolens fødselsdag 

og eleverne og personalet er glade for traditionerne. 

c/ forældremøde feedback på SB-tema. 

Positiv feedback på at arbejde med temaerne fra SB på 

forældremøderne. – Vi taler om at tilpasse temaerne til de 

forskellige årgange. 

d/  

19.40-19.55 



Jesper fortæller om sit førskolebesøg i Havblik. Der er ca. 150 

børn til indskrivning i kommende skoleår.  

  

13. Eventuelt 

 

Der er ønske om at sætte inklusion på dagsorden. 19.55-20.00 

   

   

 


